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Zápisnica č. 1/2017  zo  zasadnutia  

Obecného zastupiteľstva obce Chmeľnica, 
konaného dňa 17.01.2017 

 
 
 
Prítomní:  Ing. arch. Zita Pleštinská, starostka obce 
 
                        Poslanci: Jozef Duffala, Rudolf Haničák,  
                                         Ing. Andrea Kosturková, Ing. Beatrix Langová,  Dominik Špes 
 
Neprítomní:    Poslanci: Jozef Holotňák, Mgr. Monika Podhorská  
 
Ostatní prítomní:      Mária Gurková, zamestnankyňa obce 
                                    Mgr. Jozef Jendrichovský, hlavný kontrolór 
                                    Ľudmila Kaňová, zamestnankyňa obce 
    Mgr. Ľudmila Klimková, riaditeľka ZŠ s MŠ 
 
Občania prítomní: JUDr. Peter Lompart, Štefan Gurka 

Príloha: podrobný audiovizuálny záznam z rokovania 

K bodu 1 – Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba 
návrhovej komisie a schválenie programu zasadnutia  
 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej OZ) otvorila a viedla Ing. arch. Zita 
Pleštinská, starostka obce. Privítala prítomných na prvom zasadnutí OZ v roku 2017. Popriala 
prítomným všetko dobré do nového roka, v ktorom nás čakajú voľby do VÚC. Vyslovila vieru 
vo vzájomnú spoluprácu. Uviedla, že sa SMS správou ospravedlnila poslankyňa Monika 
Podhorská. Navrhla za zapisovateľku Ľudmilu Kaňovu a za overovateľov zápisnice 
poslankyne: Ing. Andreu Kosturkovu a Ing. Beatrix Langovu. Do návrhovej komisie navrhla 
poslancov Jozefa Duffalu a Rudolfa Haničáka. Poslanci nemali pripomienky. 
 
Návrh programu zasadnutia OZ bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie OZ. 
Starostka obce prečítala návrh programu a zároveň poslancom ho dala možnosť doplniť.  

 
Návrh programu rokovania podľa pozvánky: 
 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 
a schválenie programu rokovania 

2. Vystúpenie občanov 
3. Interpelácie poslancov 
4. Rôzne 
5. Diskusia 
6. Záver 
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Uznesenie č. 1/1/2017 
Obecné zastupiteľstvo  v Chmeľnici   

a/ berie na vedomie 
určenie zapisovateľky Ľudmily Kaňovej a overovateľov zápisnice : Ing. Andrea Kosturkovej       
a Ing. Beatrix Langovej 

 
b) schvaľuje 
     návrhovú komisiu v zložení: Jozef Duffala a Rudolf Haničák 
 
Hlasovanie: Za:  5  -  Jozef Duffala, Rudolf Haničák, Ing. Andrea Kosturková, 
                                      Ing. Beatrix Langová, Dominik Špes 
 
                        Proti: 0      
                        Zdržalo sa: 0 
 
K programu rokovania bola vznesená jedna pripomienka v rôznom sa vrátiť k problému 
potulovania sa psov, ktorú doplnil poslanec Dominik Špes.  

Uznesenie č. 2/1/2017 
 
Obecné zastupiteľstvo  v Chmeľnici   
 
a/ schvaľuje 
program rokovania OZ 
 
 
Hlasovanie: Za:   5 - Jozef Duffala, Rudolf Haničák, Ing. Andrea Kosturková,  
                                         Ing. Beatrix Langová, Dominik Špes 
                        Proti: 0      
                        Zdržalo sa: 0 
 
OZ schválilo predložený Program zasadnutia OZ.  
 
Schválený program rokovania 
   
  1. Otvorenie určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie  
      a schválenie programu rokovania 
  2.  Vystúpenie občanov 
  3.  Interpelácie poslancov 

4. Rôzne 
5. Diskusia 

  6. Záver 
    
K bodu 2  – Vystúpenie občanov – nikto nevystúpil 
 
K bodu 3 – Interpelácia poslancov 
 
Poslanec Jozef Duffala – uviedol, že na vyhlásenú brigádu ohľadom vytvorenie ľadovej plochy 
                                         prišli 2 poslanci 1 zamestnanec obec. úradu a 2 žiaci, ani počasie   
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                                         neprialo, výdatne snežilo 
                                      - mantinely okolo plochy je potrebné postaviť už skôr v októbri      
 
Jozef Jendrichovský odporúčal urobiť anketu s občanmi, zistiť  záujem o aktivity   
Starostka obce navrhla ešte raz vyhlásiť brigádu na 21. januára 2017. Uviedla, že v  športových 
aktivitách by sa mala zmobilizovať hlavne športová komisia, v ktorej je zapísaných 20 
občanov. Dominik Špes uviedol. že je potrebné, aby pri príprave klziska boli aspoň dvaja 
dospelí, lebo to treba v noci polievať. 
Ing. Andrea Kosturková – pri vstupe do obce, pri priecestí visí kábel a oproti č. 164 je  
                                           rozhlasový stĺp veľmi ohnutý, opretý  
Starostka obce – uviedla, že uvedené veci sa preveria a urobí sa náprava 
 
K bodu  4  - Rôzne 
          V tomto bode starostka obce informovala poslancov, že v DHZ došlo na výročnej 
schôdzi 28. decembra 2016 k zmene vo funkcii veliteľa DHZ.  OZ musí túto zmenu schváliť. 

1/ Menovanie do funkcie veliteľa DHZ  - Štefana Gurku, nar. 09.08.1992                                                                            

Uznesenie 3/1/2017 

Obecné zastupiteľstvo  v Chmeľnici  

schvaľuje 
menovanie Štefan Gurku, nar. 09.08.1992 do funkcie veliteľa DHZ v Chmeľnici. 
 
Hlasovanie: Za:  5 -  Jozef Duffala, Rudolf Haničák, Ing. Andrea Kosturková, 
                                         Ing. Beatrix Langová, Dominik Špes 
                        Proti: 0      
                        Zdržalo sa: 0 
 
2/  Obec obdŕžala žiadosť mesta Stará Ľubovňa o finančný príspevok na krúžkovú činnosť  
našich žiakov v CVČ Stará Ľubovňa na rok  2017.  Jedná sa o 7 žiakov s príspevkom 39,- € na 
žiaka. Starostka  obce dala hlasovať za žiadaný príspevok. 
 
Uznesenie 4/1/2017 

Obecné zastupiteľstvo  v Chmeľnici  

schvaľuje 
 
Finančný príspevok na krúžkovú činnosť  vo výške 39,- eur na žiaka pre 7 našich žiakov v 
CVČ Stará Ľubovňa na r. 2017, celkom vo výške 273,- Eur. 
 
Hlasovanie: Za:  4 - Jozef Duffala, Rudolf Haničák, Ing. Andrea Kosturková,  
                                       Ing. Beatrix Langová,                
          
                       Proti: 1 - Dominik Špes      
                       Zdržalo sa: 0 
 
3/  Starostka obce informovala poslancov o podporenom projekte : „Spracovanie dokumentácií na 
území Euroregiónu Tatry,“ z kapitoly Ministerstva dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja 
Slovenskej republiky na katastrálnych územiach obcí Dlhá nad Oravou, Sedliacka Dubová, Krivá 
a Chmeľnica. 
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Obec k uvedenému projektu viaže spolufinancovanie vo výške 15 % , k čomu sa OZ musí vyjadriť. 
Starostka obce vysvetlila približne z akej výšky tých 15 %  bude spolufinancovanie a vyzvala poslancov 
k hlasovaniu. 

 Uznesenie č. 5/1/2017 
Obecné zastupiteľstvo  v Chmeľnici   
 
a) berie na vedomie 
Informáciu starostky obce o podporenom projekte : „Spracovanie dokumentácií na území 
Euroregiónu Tatry,“  z kapitoly Ministerstva dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja Slovenskej 
republiky na katastrálnych územiach obcí Dlhá nad Oravou, Sedliacka Dubová, Krivá a Chmeľnica. 
Chmeľnica  má schválenú čiastku vo výške 13098,39 €. 

b) súhlasí 
so spolufinancovaním projektu vo výške 15 % zo schválenej dotácie a čiastky 232,40 €, ktorú musí 
zaplatiť každý zo štyroch partnerov na zabezpečenie VO. 
 
Hlasovanie: Za:  5 -  Jozef Duffala, Rudolf Haničák, Ing. Andrea Kosturková, 
                                         Ing. Beatrix Langová, Dominik Špes 

                        Proti: 0      
                        Zdržalo sa: 0 
 
 
K bodu 5 - Diskusia           

V tomto bode ešte poslanci diskutovali na tému potulovanie sa psov po obci. Poslanci navrhli upozorniť 
ešte raz všetkých držiteľov psov, že  sa prikročí k ukladaniu pokút. 

                   
K bodu  6 - Záver 
          Po vyčerpaní všetkých bodov programu a schválení uznesení, starostka obce poďakovala 
prítomným za účasť a zasadnutie OZ ukončila.  
Poslancom ponúkla malé občerstvenie. 
 
 
V Chmeľnici, 18.01.2017 
Zapisovateľka: Ľudmila Kaňová 
 
 
 
 
             Ing. arch. Zita Pleštinská 
            starostka obce 
 
Overovatelia zápisnice 

                 ................................... 
                              .................................... 


